
                                                           ZÁPIS č. 11/2024        

Zastupitelstvo obce Šaratice konané dne 28.08.2024 

Přítomni:  Dostálová Ludmila, Holoubek David, Holoubek František, Horáček Jaroslav, 

Kalouda Karel, Konečný Roman, Kropáček Filip, Koutný Tomáš, Lorenz 

Sebastian, Málek Miroslav, Polášek Michal, Přerovský Richard, Silnica Jiří, 

Silnica Marek, Ševčík Pavel 

 

Nepřítomen:  - - -  

Zapisovatel : Blanka Jiráčková  

Ověřovatel zápisu: Dostálová Ludmila BA, Málek Miroslav 

Místo a čas konání:  obřadní síň OÚ, Šaratice v 19.00 hod 

Dále přítomni:  za SDH Šaratice p. Michal Kučera – starosta sboru 

 

1.  Zahájení, schválení programu jednání, zapisovatele, ověřovatele 
Starosta obce p. Karel Kalouda zahájil zasedání, přivítal všechny přítomné; konstatoval, že je 

přítomno všech 15 členů ZO, a to je tedy usnášeníschopné.  Zapisovatelkou byla navržena p. 

Blanka Jiráčková, ověřovateli zápisu paní Ludmila Dostálová,  BA a  pan Miroslav Málek. 

Zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem.  
Program:  

1. Zahájení, schválení programu jednání, zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

2. Žádost SDH Šaratice – mimořádná dotace 

3. Rekonstrukce chodníků – informace 

4. MŠ Slunná – zahájení nového školního roku  

5. Rozpočtové opatření č. 7/2024 

6. Různé, úkoly, závěr 

 

Usnesení 1:  

Zastupitelstvo obce Šaratice schvaluje program jednání, zapisovatelkou je p. Blanka 

Jiráčková, ověřovateli zápisu jsou paní Ludmila Dostálová BA a pan Miroslav Málek. 

                       Hlasování : 15 – 0 – 0, schváleno  
 

 

 

2.  Žádost SDH Šaratice – mimořádná dotace 

ZO seznámeno s žádostí SDH Šaratice o mimořádnou dotaci ve výši 5000,- Kč. Přítomný 

starosta sboru SDH Šaratice vysvětluje, že se jedná o příspěvek za pronájem fotbalového 

hřiště od TJ Šaratice na plánovanou noční soutěž v požárním sportu v září 2024. Diskuze, ZO 

poukazuje, že se ze strany SDH jedná o předpokládaný nutný výdaj na předem dlouhodobě 

plánované akce – poskytnutí příspěvku by šlo zahrnout do výdajů na činnost SDH Šaratice již 

při přípravě a následném schválení obecního rozpočtu. Takto by při svých požadavcích na 

výdaje z obecního rozpočtu měli postupovat všeobecně všechny spolky a žadatelé o dotace. 

Každá žádost o mimořádnou dotaci administračně zatěžuje činnost OÚ. Z diskuse vyplynulo  

Usnesení 2  

ZO schvaluje mimořádnou dotaci ve výši 5000,- Kč pro SDH Šaratice za účelem úhrady 

pronájmu prostor na pořádání noční soutěže SDH Šaratice v požárním útoku v roce 

2024. 

Hlasování: 13 – 0 – 2, schváleno 

(zdrželi se: J. Horáček, Ing. R. Přerovský) 



3.  Rekonstrukce  chodníků  -  informace  
Starosta obce informuje 

- Aktuálně probíhá 1. kolo výběrového řízení, které pro nás realizuje firma RTS – do 

řízení se přihlásilo 8 firem, v 1. kole se řeší, zda jsou splněny všechny podmínky 

zadání výběrového řízení. V následném 2. kole proběhne vyhodnocení nabídek dle 

ceny. 

- Informace ke komunikaci s firmou CETIN, která má zájem o realizaci uložení 

optického kabelu po obci v rámci rekonstrukce chodníků  

- Informace k již zbudovanému chodníku k nové MŠ Slunná 

Usnesení 3 

ZO bere na vědomí podanou informaci. 

Hlasování: nehlasováno, vzato na vědomí 

 

4.  MŠ Slunná – zahájení nového školního roku 

Od 2.9.2024 bude v plném provozu budova nové MŠ Slunná. V posledních dnech 

zaměstnanci školy i za pomoci obecních zaměstnanců připravovali veškeré vnitřní prostory 

budovy tak, aby od zmíněného 2.9.2024 mohl řádně začít školní rok. Probíhají intenzivně 

práce na školní zahrádce, práce na osazení dalších herních prvků a výsadba zeleně, keřů, 

květin.  

Usnesení 4 

ZO bere na vědomí podanou informaci. 

Hlasování: nehlasováno, vzato na vědomí 

 

5. Rozpočtové opatření č. 7/2024 

ZO seznámeno s jednotlivými položkami rozpočtového opatření. 

Usnesení 5 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2024 v předloženém znění.  

Hlasování: 15 – 0 – 0, schváleno 

 

6. Různé, úkoly, závěr 

- obec Šaratice obdržela od firmy DIMATEX (zajišťuje provoz a svoz kontejneru na použitý 

textil v naší obci) informaci o plánované změně smluvních podmínek od 1.1.2025, kdy má 

dojít ke zvýšení ročního svozového poplatku. Firma bude vyzvána k zaslání smlouvy 

k projednání.  

 

- Ing. Sebastian Lorenz diskutuje o vhodnosti umístění volebního informačního panelu 

volební strany KDU-ČSL na obecním pozemku v parku na Návsi v Šaraticích, v blízkosti 

budovy OÚ. V návaznosti na probíhající diskuzi starosta navrhnul hlasovat o umístění tohoto 

volebního informačního panelu. 

Usnesení 6 

ZO souhlasí s umístěním volebního panelu KDU- ČSL v rámci předvolební kampaně 

pro Krajské volby 2024 na obecním pozemku par. č. 183/1 – v části parku na Návsi před 

budovou fary.  

Hlasování: 13 – 1 – 1, schváleno 

(proti: Ing. S. Lorenz, zdržel se: F. Kropáček) 

 



- p. Jaroslav Horáček podotýká, že bude vhodné do výčepu sport. haly umístit ventilátor 

- p. Roman Konečný upozorňuje na nutnost dosypání štěpky k hernímu prvkům na hřišti u 

spor. areálu 

- Ing. Marek Silnica děkuje členům ZO za jejich dosavadní práci pro obec a aktivní účast na 

všech proběhlých jednáních  

- přítomný p. Michal Kučera informuje přítomné, že se svojí maminkou p. L. Kučerovou 

(vlastník pozemku) podnikají potřebné kroky k regulaci zeleně na pozemku u hřbitovní zdi. 

 

 

Členové Finančního výboru a Kontrolního výboru ZO Šaratice stanovili termín pro 

setkání výborů na středu 25.9.2024 v 18 hodin, tedy před dalším plánovaným jednání 

ZO Šaratice. 

 

 

S ohledem na skutečnost, že byl program zasedání vyčerpán, starosta poděkoval všem za 

účast a jednání ukončil v 19.50 hodin.  

Termín příštího zasedání v termínu -  dle pozvánky starosty obce – ZO č. 12/2024 středa 

25.9.2024 od 19.00 hodin.  

Pozn. : U záznamu hlasování je pořadí : PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 

     (např. 14 – 0 – 1 ) 

 

 

V Šaraticích dne 9.9. 2024, zápis má 3 strany.   

 

Blanka Jiráčková – zapisovatelka                                          ………………………………. 

 

Ověřovatelé zápisu:     

 

Ludmila Dostálová BA                                                           ………………………………          

 

 

Miroslav Málek                                                                       ……………………………… 

       

 

Karel Kalouda – starosta obce                                    ….………………………………..  


